

ECONOMIC COMMISSION FOR EUROPETIMBER COMMITTEEReport of the Third Session of the Timber Committee,  
( as approved 2nd July, 1948 )

The following corrections should be made to document E/ECE/TIM/18 :

19) Page 10, Section 9 : PITPROPS , § 1, line 1 :

Instead of : " .. an informal working party .." ,  
read : " .. an informal Pitwood Working Party of the Coal Committee .."

20) Page 10, Section 9 : PITPROPS , § 1, last line :

Instead of : " ... the Working Group .." , read :  
" .. the Working Party ..."

30) Page 12 , Paragraph III , lines 2 and 3 :

Instead of : " The Committee in conclusion agreed to the proposals of the Joint Working Party .." ,  
read : " The Committee in conclusion agreed to the proposal to convene a joint Working Party if necessary .."

COMMISSION ECONOMIQUE POUR L'EUROPECOMITE DU BOISRapport de la Troisième Session du Comité du Bois ,  
approuvé le 2 juillet 1948 .

Il convient d'apporter les corrections suivantes au document E/ECE/TIM/18 :

19) Page 10, Section 9, Bois de Mine , 1er. §, 1ère et 2ème. lignes :

Au lieu de : " .. un Groupe de travail officieux s'est réuni .." , lire : " .. un Groupe de Travail du Bois de Mine du Comité du Charbon s'est réuni officieusement .."

20) Page 12, § III, 2ème. et 3ème. lignes :

Au lieu de : " Enfin, le Comité a approuvé les propositions du Groupe de Travail mixte .." , lire :  
" Enfin, le Comité a approuvé la proposition faite de réunir un Groupe de Travail mixte si c'est nécessaire ..."